



Immediate release

## Endearing Strings 《弦情》

16 Mar 2021 (Tue), 7.30pm  
2021年3月16日（星期二），晚上7时30分

1hr 10min (no intermission)  
时长约1小时10分钟（无中场休息）

Presented by Esplanade – Theatres on the Bay  
Part of the Chinese Chamber Music Series

Ding Yi's *huqin* virtuosos Chin Yen Choong and Fred Chan join hands to present an evening of chamber performance which will provide a rare insight into the melodic qualities of the various Chinese two-stringed fiddles. Showcasing their musicality and the versatility of the instruments, the talented duo will be performing an eclectic repertoire featuring a wide selection of *huqin* compositions such as *Ditty of Henan*, *The Billowing to the Sand* and *Cantonese Medley*.

鼎艺团胡琴演奏家陈彦聪及陈宏伟双琴合璧，各以不同类型的胡琴，如二胡、广东高胡、椰胡、中胡和竹提琴，献上一连串风格迥异的乐曲，包括《河南小曲》《大浪淘沙》和《粤舞升平》等。两人精湛的音乐造诣，动有灵、静有情，定能触动您的心弦。

---

LIU MINGYUAN, orch. WEI GUANHUA 刘明源曲、魏冠华配器  
Ditty of Henan 《河南小曲》

HUA YANJUN 华彦钧  
The Billowing to the Sand 《大浪淘沙》

LIU XING 刘星  
Chai Shi Festival 《柴市节》

arr. WANG CHENWEI 王辰威编曲  
Cantonese Medley 《粤舞升平》

---

Chin Yen Choong, *huqin* | 陈彦聪, 胡琴

Fred Chan, *huqin* | 陈宏伟, 胡琴

\*

### **About Ding Yi Music Company 关于鼎艺团**

*“Best known for putting contemporary spin on classic chamber orchestra music alongside more traditional performance” – The Straits Times*

Established in 2007, Ding Yi’s mission is to advocate and promote its unique Singaporean identity and sound – Ding Yi Chinese chamber music by producing iconic programmes locally and overseas, proudly flying our Singapore flag high, leaving footprints in many important international music festivals. Ding Yi is also a proud recipient of the third Chinese Cultural Contribution Award in 2019 and NAC Major Company Scheme since 2016. For more information, please visit [www.dingyimusic.com](http://www.dingyimusic.com).

成立于 2007 年的鼎艺团，是新加坡最杰出的华乐室内乐团之一，宗旨在通过演奏华乐传统音乐与跨流派现代作品，弘扬与推广新加坡华乐室内乐，其中首创两个华乐界重要项目，鼎艺华乐室内乐节以及新加坡国际华乐室内乐作品创作比赛与论坛——作弹会。成立翌年，乐团荣幸邀得多位乐坛名家如闵惠芬、陆春龄、龚一、冯少先等同台演出，亦成功首演多部由海内外作曲家创作的优秀华乐室内乐作品。

鼎艺团也曾代表国家多次受邀海内外重要演出及音乐节,积极推动带有新加坡特色的华乐室内乐。鼎艺团于 2019 年荣获第三届新加坡华人文化贡献奖(团体奖)及 2016 年开始，获得国家艺术理事会补助计划下的主要拨款。预知更多详情，请浏览鼎艺团网页 [www.dingyimusic.com](http://www.dingyimusic.com)。

### **Media contact 媒体联络人**

Tan Hong Ging, Marketing Manager 陈鸿庆, 市场营销经理

Tel: (65) 6345 9908 | 9617 9316

Email: [tan\\_hongging@dingyimusic.com](mailto:tan_hongging@dingyimusic.com)

###



Esplanade  
Presents

Chinese  
Chamber Music

# Endearing Strings

Chin Yen Choong &  
Fred Chan Hong Wei

# 弦情

陈彦聪与陈宏伟



16 March 2021 (Tue)  
7.30pm  
Esplanade Recital Studio

2021年3月16日(星期二)  
晚上7时30分  
滨海艺术中心音乐室



Esplanade is a charity and non-profit organisation. Help us bring the joy and inspiration of the arts to all those communities, including the underserved.

www.esplanade.com

EsplanadeSG

EsplanadeSingapore  
@esplanadesg @esplanade

© 2021 Esplanade - Theatres on the Waterfront

Ticketing link: <https://www.esplanade.com/events/2021/endearing-strings>